
 

 
 

 

Poznań, 11 sierpnia 2017 roku 

 

Interpelacja 

ws. pozostawienia sygnalizacji świetlnej przy Szkole Podstawowej nr 75 w Poznaniu 

podczas modernizacji skrzyżowania 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę rodzin, których dzieci uczęszczają do Szkoły Podstawowej nr 75 w 

Poznaniu, w związku z planowaną modernizacją skrzyżowania ulic Powstańców 

Wielkopolskich a Ratajczaka uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu 

pozostawienie na nim sygnalizacji świetlnej dla pieszych. Ze strony rodziców pojawia się 

obawa, iż w przypadku likwidacji sygnalizacji świetlnej dzieci będą narażone na spore 

niebezpieczeństwo ze strony nadjeżdżających pojazdów. Do tej pory, czekając na pojawienie 

się zielonego światła, dzieci bezpiecznie przechodziły przez jezdnie. Byłoby więc zasadnym, 

by tego typu rozwiązanie pozostawić i nie narażać ich na ewentualne ryzyko. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


